
 

 

 
 
 
 
Nr. 123/2023 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 31 iulie 2023, cu ocazia ședinței extraordinare a Consiliului Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 14 membri, lipsind: Cserey Zoltán-
Mihály, Debreczeni László, Kádár Imola, Lakatos László, Sipos Dóra-Viola, Székely Kincső, 
Zsigmond József, Baloga Csilla, Miklos András. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind aprobarea 
Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului Sfântu 
Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu prevederile 
art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (1) lit. a și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 privind 
Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 851/2023. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba viceprimarii 
municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu 
Gheorghe. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Bună ziua. Începem 
ședința extraordinară de azi. Începem cu prezența.” 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Începem ședința extraordinară de azi. Are cineva de adăugat ceva?” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Da, dl. președinte. Aș 
dori să propun 4 puncte pe Ordinea de zi, la Diverse. (lb.r.): Prima: rectificarea unei hotărâri 
anterioare, privind Contractul de delegare a gestiunii serviciului comunitar de administrare a 
domeniului public – activitatea de administrare a bazelor sportive etc. Al doilea: modificarea și 
completarea hotărârii noastre privind o cerere de finanțare aferentă achiziției de insule 
ecologice digitalizate pentru colectarea deșeurilor, etapa II. Un al treilea: privind aprobarea 
unei scheme de ajutor de minimis “pentru implementarea proiectelor de finanțare pentru 
reabilitarea termică a unor blocuri de locuințe. Respectiv un al patrulea: încheierea unui 
contract de asociere cu Fundaţia pentru presă maghiară „HÁRMAS” în vederea realizării și 
amplasării statuii “Petőfi Sándor”. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Bine, mulțumim. 
(lb.r.): Acum votăm luarea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4. 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu 
introducerea pe Ordinea de zi a punctelor D1, D2, D3 și D4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord luarea pe Ordinea de zi a 
punctelor.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m..): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea 
de zi a punctelor de la Diverse.” 



 

 

 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu luarea pe Ordinea de zi 
a punctelor de la Diverse.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu luarea pe 
Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Scuze, și eu, Csatlós László sunt de 
acord cu luarea pe Ordinea de zi a punctelor de la Diverse.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, introducerea pe Ordinea de zi a 
punctelor de la Diverse. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Acum să votăm Ordinea de 
zi.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES - KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.):  „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord cu 
Ordinea de zi.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de 
zi în întregime.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord cu Ordinea de zi în 
întregime.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu Ordinea 
de zi în întregime.” 
 Se votează cu 12 voturi pentru, 2 consilieri lipsind de la vot (Comăneci Liviu-Vasile, 
József Álmos-Zoltán), Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Mulțumim. (lb.r.): Înainte 
de a intra în dezbaterea ordinii de zi, doresc să vă supun atenției următoarele: potrivit art. 228 
din OUG 57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea 
hotărârilor consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt 
asemenea situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul 
personal pe care-l au în problema respectivă. (lb.m./lb.r.): Aș dori să vă întreb, dacă sunt 
asemenea situații?” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt Jánó Mihail și aș dori să semnalez 
faptul, că la punctul D4 nu particip la deliberare și la vot.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Bine, mulțumim.” 
 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea listei 
prioritizate în vederea înscrierii blocurilor de locuințe în programul național multianual privind 
creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe din municipiul Sfântu Gheorghe. 
Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Facem primul pas către 



 

 

realizarea celor votate în ședința trecută prin strategia privind eficientizarea energetică a 
blocurilor de locuințe, și dorim să depunem în cadrul programului național multianual privind 
creșterea performanței energetice a blocurilor de locuințe 15 grupuri de blocuri, care 
totalizează 85 de scări, respectiv 2461 de apartamente. Sunt blocuri, care sunt în general peste 
patru etaje, deci spre zece, dar nu numai și sunt în grupuri mai mari, de aceea sunt atâtea case 
de scări, care sunt cuprinse în aceste grupuri de blocuri. Astăzi este ultima zi când se poate 
depune în cadrul programului național. Cu această hotărâre adoptată depunem și vedem cât 
putem să obținem din acest program național multianual.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Mulțumim. Comisiile 
de specialitate I, II și V au acordat aviz favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r./lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 277/2023. 
 PUNCTUL D1 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre pentru aprobarea rectificării 
HCL nr. 257/2023 privind aprobarea modificării şi completării Contractului de delegare a 
gestiunii serviciului comunitar de administrare a domeniului public şi privat nr. 
6.280/29.01.2016 – activitatea de administrare a bazelor sportive şi a activităților recreative şi 
distractive în municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „În textul hotărârii nr. 
257/2023 sunt niște greșeli de redactare, astfel în anexa la hotărâre, la valoarea totală a 
obiectelor de inventar în loc de suma greșită de 102.482,55 lei trebuie corectat și corect va fi: 
87.054,18 lei. Respectiv la valoarea totală a bunurilor delegate în loc de suma greșită de 
13.309.913,86 lei se va citi corect suma de 3.299.835,65 lei. Acestea sunt corecturile pe care 
dorim să le facem cu acest proiect. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m./lb.r.): „Mulțumim. Comisiile 
de specialitate nr. I și V au acordat aviz favorabil. Votăm.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
D1.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul D1.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
D1.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 278/2023. 
 PUNCTUL D2 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării și 
completării HCL nr. 148/2023 privind aprobarea depunerii cererii de finanțare și a cheltuielilor 
aferente proiectului „Achiziția de insule ecologice digitalizate pentru colectarea deșeurilor în 
municipiul Sfântu Gheorghe, etapa II”. Prezintă: Toth-Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Prin hotărârea noastră nr. 
148 din acest an am aprobat depunerii cererii de finanțare a cheltuielilor aferente proiectului 
„Achiziția de insule ecologice digitalizate pentru colectarea deșeurilor în municipiul Sfântu 
Gheorghe, etapa II”. S-au solicitat din partea Direcției Generale Planul Național de Redresare 
și Reziliență din Ministerul Mediului niște corecturi: revizuirea bugetului cererii de finanțare 
cu valoarea cheltuielilor aferente campaniei de promovare și aprobarea cheltuielilor neeligibile 
ale proiectului. Astfel suma totală a cheltuielilor neeligibile propusă ese de 28.237,93 lei, 
respectiv TVA-ul aferent acestei cheltuieli este 5.365,21 lei, iar valoarea totală a proiectului 
devine 3.393.916,81 lei, din care valoarea aferentă cheltuielilor eligibile din PNRR 
2.823.793,00 lei, respectiv valoarea TVA aferentă 536.520,67 lei.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Mulțumim frumos. 
Comisiile de specialitate nr. I, II și V au acordat aviz favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu punctul 
D2.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 279/2023. 
 PUNCTUL D3 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea schemei de 
ajutor de minimis “Sprijin pentru facilitarea implementării proiectelor de finanțare contractate 
de municipiul Sfântu Gheorghe pentru reabilitarea termică a 4 (patru) imobile”. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Întrucât în Programul 
Operațional Regional în perioada de finanțare 2014-2020 avem patru contracte de finanțare 
pentru eficientizarea energetică a blocurilor de locuințe și în cadrul acestui program persoanele 
juridice nu primesc nici o finanțare și pot să blocheze întreg programul, venim în sprijinul lor 
cu această schemă de ajutor de minimis, prin care suportăm 80% din cheltuielile aferente 
reabilitării termice pentru entități, care desfășoară activități economice, prin scutire. Deci 
intensitatea ajutorului este de 80%, dânșii trebuie să plătească 20% din costul acestor lucrări. 
În proiectul de hotărâre sunt enumerate aceste persoane eligibile. Este vorba numai de blocurile 
care sunt cuprinse în acest program, în cadrul Programului Operațional Regional. Este aprobată 



 

 

în anexele hotărârii toată procedura prin care trebuie depusă cererea de ajutor de minimis la 
Camera de Comerț și Industrie a Județului Covasna, respectiv este evaluată dimensiunea totală 
a acestui ajutor la 1,5 milioane de lei Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Mulțumim. Comisiile de 
specialitate I și V au acordat aviz favorabil. Vă rog să votăm.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, în unanimitate, HOTĂRÂREA NR. 280/2023. 
 PUNCTUL D4 de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii 
unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe prin Consiliul Local al 
Municipiului Sfântu Gheorghe și Fundaţia pentru presă maghiară „HÁRMAS” în vederea 
realizării și amplasării statuii “Petőfi Sándor” în Municipiul Sfântu Gheorghe. Prezintă: Toth-
Birtan Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Este vorba de o 
propunere de încheierea unui contract de asociere între Municipiul Sfântu Gheorghe și 
Fundaţia pentru presă maghiară „HÁRMAS” în vederea realizării și amplasării statuii “Petőfi 
Sándor”. În această asociere Municipiul Sfântu Gheorghe participă cu 327.000 lei, respectiv 
Fundaţia pentru presă maghiară „HÁRMAS” cu 1000 de lei și cu efectuarea tuturor 
demersurilor pentru realizarea acestei statui, pune la dispoziția asociatului prim documentele 
referitoare la concursul de proiecte organizat pentru alegerea machetei câștigătoare, încheie 
contractele aferente realizării statuii cu sculptorul care a câștigat concursul, acoperă cheltuielile 
cu transportul și cu montarea statuii “Petőfi Sándor” la locul indicat, conform Planului de 
amplasament, asigură redactarea, editarea și publicarea unei broșuri comemorative și 
organizează ceremonia de inaugurare a monumentului. Mulțumesc.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r.): „Mulțumim. Comisiile de 
specialitate I, II, IV și V au acordat aviz favorabil. Vă rog să votăm proiectul de hotărâre D4.” 
 Domnul consilier COMĂNECI LIVIU-VASILE (lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul 
de hotărâre D4.” 
 Domnul consilier CSATLÓS LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord cu proiectul de 
hotărâre D4.” 
 Doamna consilier FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÁNÓ MIHAIL (lb.m.): „Eu nu votez.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 



 

 

 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m./lb.r.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 13 voturi pentru, 1 consilier nu participă la deliberare și la vot (Jánó 
Mihail), HOTĂRÂREA NR. 281/2023. 
 Domnul președinte de ședință KOLCZA ISTVÁN (lb.r./lb.m.): „Mulțumim. Ședința 
extraordinară s-a terminat. Mulțumesc pentru prezență.” 
 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 30 august 2023. 
  
 PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ                                 SECRETAR GENERAL 
              Kolcza István                                       Kulcsár Tünde-Ildikó 
 

 

 

 

 

 
 


